
 
Kære Keld      Solbjerg 20-05-2018  
Jeg har henvendt mig til Folketinget ang. Linjeføringen af jernbanen i Østjylland. (vedhæftet).  
Det jeg synes, der er meget interessant i denne forbindelse, er Enhedslistens svar fra trafikordfører Henning 
Hyldested, som ses under henvendelsen.  
http://www.tisetweb.dk/PDF/Henvendelse_20_05_18.pdf 
  
Med venlig hilsen  
Jørgen Christensen  
Tisetvej 24  
8355 Solbjerg 
 
Til Keld Hvalsø      14-06-2018 
Jeg kan se at du har haft en 10-dages forespørgsel om Letbanens organisation og arbejdsområder. 
I den forbindelse bør du også lige læse mit debatindlæg i Jyllandsposten d. 13-06-2018 

Hvorfor går det trægt med at få åbnet letbanestrækninger? 
https://jyllands-posten.dk/aarhus/meninger/breve/ECE10658617/hvorfor-gaar-
det-saa-traegt-med-at-faa-aabnet-letbanestraekningerne/ 
Eller se den på: http://www.tisetweb.dk/PDF/letbanen1.pdf 
  
Med venlig hilsen 
Jørgen Christensen 
Tisetvej 24 
8355 Solbjerg 
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